
	
	
	

	
	

1. Godkjenning	av	innkalling,	fullmakter	og	dagsorden	
Forsalg	til	vedtak:	Innkalling	og	dagsorden	godkjennes.	
	
Vestre	Jakobselv	Jeger-	og	fiskeforening	inviterer	medlemmer	til	årsmøte	07.	
April	kl	18:00.	Sted:	Jakobselv	Kaia		
	
Styret	øsker	å	gjøre	medlemmene	oppmerksom	på	at	innkalling	skal	foreligge	tre	
uker	før	møtet.	På	grunn	av	påskeferie	og	siste	frist	for	årsmøte	som	er	satt	til	15.	
April,	ønsker	styret	å	avholde	møtet	før	påsken.	Derfor	er	innkallingen	noen	
dager	forsinket	i	henhold	til	årsmøtedato.		
	
Medlemmer	som	ønsker	å	sende	inn	saker	til	årsmøtet	kan	sende	forslagene	til	
vestrejjff@gmail.com.	Frist	for	innkommende	forslag	er	to	uker	før	
årsmøtedatoen.		
	
	
Vel	møtt	
	
Styret	
	
Willy	Pedersen		
Styreleder	
21.	Mars	2022	
	

2. Valg	av	møtefunksjonærer		
Forslag	til	vedtak:	
Møteleder:	Marit	Enochsen	Pedersen		
Sekretær:	May	Britt	Harila		
Til	å	underskrive	årsmøteprotokoll:	Foreslås	blant	møtedeltakerne	i	møtet.		
	

3. Årsberetning	
Forsalg	til	vedtak:	Årsberetningen	godkjennes	med	vedlegg.	

	
4. Støtte	til	IL	Polarstjernen	(ILP)	

Forslag	til	vedtak:	VJJFF	bevilger	100.000	kr	i	støtte	til	ILP.		
	



5. Innkomne	forslag:		
Innkomne	forslag	legges	ut	etter	styrets	behandling	og	innstilling.		

	
6. Medlemskontingent	og	godtgjøring	styremedlemmer	

Forslag	til	vedtak:	Medlemskontingent	og	styrehonorar	godkjennes		
	

7. Forvaltningstiltak	for	sesongen	2022		
Forslag	til	vedtak:		
Fra	1.6	og	ut	sesongen	er	det	tillat	til	å	avlive	en	laks	per	døgn,	uansett	
fiskekorttype.		
Fra	1.6	og	ut	sesongen	skal	all	holaks	slippes	ut.	Det	er	ikke	tillat	å	avlive	holaks.		
Fra	1.6	og	ut	sesongen	skal	all	laks	over	70	cm	slippes	ut.	Det	er	ikke	tillat	å	avlive	
laks	over	70	cm	uansett	kjønn.		
	
Styrer	forbereder	sak	for	årsmøte	i	2023	med	forslag	på	revideringer	av	
fiskereglene.	Medlemmene	anmodes	om	må	komme	med	innspill	til	styre	på	
endringer	av	fiskereglene	før	årsmøtet.		
	
	

8. Organisatoriske	målsetninger	
Forslag	til	vedtak:	Organisatoriske	målsetninger	vedtas	
	

9. Fiskefelle	i	Vestre	Jakobselv	
Forslag:	Orienteringen	om	fiskefelle	tas	til	orientering		

	
10. Regnskap	og	revisjonsberetning	

Forslag	til	vedtak:	Regnskapet	godkjennes	med	revisors	anmerkninger.	
	

11. Budsjett	
Forslag	til	vedtak:	Budsjettet	godkjennes.	
	

12. Valg.		
Forslag	til	vedtak:	Valgkomiteens	innstilling	vedtas		
	

	
Sak	3	Årsberetning		
	

Årsberetning	2021	
 

Innledning 
Vestre Jakobselv jeger og fiskeforenings (VJJFF) årsberetning for 2021 gjennomgår 
foreningens aktivitet for det siste året. Foreningens økonomi, medlemsaktivitet, styrets arbeid, 
aktivitet innen foreningens interesseområder for jakt, fiske, kvinnetiltak og ungdomsarbeid 
gjennomgås. Årsberetningen redegjør også for fangststatistikk og vårt samarbeid med ulike 
aktører tett tilknyttet foreningen. 
 



Økonomi og regnskap  
VJJFF har i 2021 hatt god økonomi, dette skyldes inntekter fra medlemskontingent og 
fiskekortsalg og støtte fra Miljødirektoratet. Medlemsinntektene til foreningen var i 2021 på 
98 700 kr. Inntekter fra fiskekort salg var på 1 558.404 kr. Tilskudd  var samlet 556.000 kr fra 
Miljøverndirektoratet og FEFO. Tilskudd fra FEFO er overført til 2022 for gjennomføring av 
fisketrapp tiltak. Total bruttoinntekt for 2021 var 2.255.274 kr. 
 
Foreningens samlede driftskostnader for 2021 var på 1.679.269 kr. Foreningens største 
driftsutgifter er lønn til daglig leder og fiskevakt, totalt på 648.262 kr, samt forpaktningsavgift 
på 462.221 kr og provisjon til Elvefiske AS for salg av fiskekort på 165.111 kr.  Provisjon for 
salg av fiskekort over internett har i 2021 vært på 12%. 
VJJFF gjør opp et driftsresultat på 575.398 kr for 2021. 100.00 kr av driftsresultatet ønsker 
VJJFF sitt styre å bruke på vedlikehold i 2022, samt at øvrig overskudd settes på 
innskuddskonto/høyrentekonto.  
 
Pr 31.12.21 har vi utestående fordringer på kr 1 517 205,-. 
 
 
Medlemsaktivitet 
Året 2021 var preget av covid19 også for aktivitetene i VJJFF. Vi begrenset aktiviteten til 
gjennomføring av damedøgn og dugnadsarbeid. Det var lenge svært spennende, også i 2021 
og uvisst for våre besøkende fiskere både fra nært og fjernt om de fikk nyte nye 
fiskeopplevelser denne sommeren. Grensene til Finland åpnet og mye løste seg. Likevel 
meldte næringslivet i nærområdet mindre aktivitet som følge av usikkerheten rundt covid19. 

Medlemstatus: I året 2021 fikk vi 5 nye medlemmer, totalt er det 601 medlemmer i 
foreningen.  74 av disse er under 18 år, yngste medlemmet er 3 år. 

 

Styrets arbeid 
Styret har bestått av: 
Styreleder: Willy Pedersen  
Nestleder og kvinnekontakt: Unni Pedersen Stock 
Kasserer: Jan Eirik Bjørkås 
Sekretær: May Britt Harila 
Styremedlemmer: Lars Helge Henriksen, Trond Atle Bernhardsen, Marit Enochsen Pedersen 
 
Styreleder har valgt å organisere styrets arbeid gjennom et eget arbeidsutvalg bestående av 
styreleder, nestleder og sekretær. Utvalget har forberedt sakene som har vært til behandling i 
styremøtene. Utvalget har på denne måten kunne følge opp de saker som har hatt behov for 
avgjørelser i styret, i tillegg til å gi en effektiv saksavklaring mellom styremøtene.  
 
Styrearbeidet har vært omfangsrikt og styret har i alt hatt 5 styremøter og behandlet 22 saker 
denne perioden. Alle styresakene er protokollført og skal legges tilgjengelig for medlemmene 
digitalt i løpet av 2022, da med unntak av de saker om omfatter ansettelsesforhold og 
forretningsmessige forhold.  
 
Styret har i løpet av året vedtatt ansettelser, deltatt på dugnader og holdt kontakt med ulike 
samarbeidsparter. Målet har hele veien vært å formalisere våre samarbeid, være en 



konstruktiv samarbeidspart, en ansvarlig arbeidsgiver, samt sikre god drift av vassdraget, i 
henhold til forpaktningsavtalen med FEFO, og foreningen.  
 
Styret og styreleder har jobbet tett sammen med daglig leder dette året. Dette har vært 
nødvendig for å sikre kontinuitet, kompetanse og en god gjennomføring av fiskesesongen. 
Daglig leder har bidratt sterkt til en god forpaktning av vassdraget i 2021, og styret takker alle 
foreningens ansatte for jobben gjort for VJJFF i 2021.  
 
Styret vil også takke alle våre frivillige fiskevakter og alle medlemmer som har stilt opp på en 
historisk dugnadsinsats gjennom denne sesongen.  
 
I tillegg retter vi stor takk til alle våre samarbeidspartnere for et godt og konstruktivt 
samarbeid i 2021. VJJFF har hatt et utbredt samarbeid i år med FEFO, NINA, 
Miljødirektoratet, Statsforvalteren, Naturtjenester i Nord, TK-Regnskap, Vadsø kommune, 
lokale- hundekjørere og fiske samt reiselivsbedrifter i Vestre Jakobselv.  
	
	

Foreningens interesseområder   
 

Damedøgn		

Til tross for at pukkellaksen dominerte elva og pandemien fortsatt var over oss så 
gjennomførte vi nok et vellykket damedøgn fra lørdag 24 juli kl1200 til søndag 25 juli kl 
0800. Været var skiftende og det resulterte i at vi i år ikke hadde kastekurs, det var rett og 
slett for mye vind. 

Vi var ca 15 fiskeglade damer som møtte opp. I år var det en litt ny vri med livesending fra 
Skoringen og Varanger sportslager. Dorris glimret også med sin tilstedeværelse. Unni 
Pedersen Stock fikk første fisk på land og vant polaroid briller og skulderveske fra Varanger 
Sportslager. Anniken Risan landet døgnets største og eneste villaks på 3.74 kg og vant sko fra 
Skoringen. Siren Larsen landet hele 12 pukkel laks og vant med klar margin flest fisk på land 
og middag for to fra Jakobselvakaia.  

Vi takker gode sponsorer for utrolig flotte premier. Damedøgnet er blitt en viktig begivenhet i 
Jakobselva.  

Ungdomsutvalg		
Ungdomsutvalget har ikke hatt aktivitet denne årsmøteperioden. Men det ble gjennomført 
aktiviteter for ungdom i regi av frivillighetssentralen i 2021.  
  

Fiskeutvalg	
Vestre Jakobselv har badet i sol, regnvann og flomvann de tre første månedene av denne 
sesongen. Naturen er variert og gir oss som elsker å være ute mangfoldige opplevelser.  
  
Sesongen startet med rekordflom i elva også i 2021. Om lag fire meter over normalen gjorde 
fisket utfordrende, selv for de mest erfarne fiskerne.  
 
Første laks ble tatt av: Thomas Wickstrøm 



Største laks ble fanget av: Raymond Jørgensen   
  
Det lokale engasjementet for elva har vært stort i år. Større enn tidligere år på grunn av 
Pukkellaksinvasjonen i vassdraget. Lokale har stilt opp utrøttelig gjennom hele sesongen, 
både medlemmer, men også en del av lokalbefolkingen som ikke er medlemmer hos oss. 
Tilreisende har også bidratt stort til arbeidet med å tømme elva for pukkellaks. Styret vil takke 
alle som har deltatt på dugnad i elva gjennom sesongen.  
 
VJJFF hadde gjennomgående for fiskesesongen 2021 et bra gjennomført opplegg for 
forvaltingen av elven. De målsetninger satt for driften av elven ble gjennomført i all 
hovedsak. Målsetningene for økonomien, da budsjettert omsetning, ble nådd, samt at de fleste 
gjøremål som daglig leder hadde for drift også ble gjennomført. 
 

Fangststatistikk 
Tallene	er	 tatt	 fra	Fangsrapp.no	som	er	Fylkesmannens	 fangststatistikk	 for	 Jakobselva.	
Her	 fremkommer	 også	 statistikken	 fra	 de	 andre	 grunneierne	 i	 elven.	 Disse	 tallene	
omtaler	 kun	 anadrome	 arter.	 Per	 dags	 dato	 har	 ikke	 de	 andre	 grunneierne	meldt	 inn	
fangster,	 men	 gjestene	 hos	 Torbjørn	 Bernhardsen	 som	 har	 kort	 gjennom	 Elveguiden	
rapporterer	på	disse	kortene.		
	
Avlivet	laks:		
Fangstrapport	for	Vestre-Jakobselv,	gjenutsatt	fisk	pr.	vald/sone	i	2021	
	 Laks	under	3	

kg	
Laks	3-	6,9	
kg	

Laks	f.o.m.	
7	kg	

Sum	laks	 Sum	
sjøørret	

Sum	
sjørøye	

	 Antall	 Vekt	 Antal
l	

Vek
t	

Anta
ll	

Ve
kt	

Ant
all	

Vek
t	

Ant
all	

Ve
kt	

Ant
all	

Ve
kt	

Total	 250	 498	 257	 1	0
81	

32	 27
9	

539	 1	8
58	

2	 2	 1	 1	

Stiftelsen	Esbensen																																		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		
Tiltaksfiske	etter	
pukkellaks																						

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

Torbjørn	
Bernhardsen																															

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

Vestre	Jakobselv	JFF																															250	 498	 257	 1	0
81	

32	 27
9	

539	 1	8
58	

2	 2	 1	 1	

	
Gjenutsatt	fisk:	
	
Fangstrapport	for	Vestre-Jakobselv,	gjenutsatt	fisk	pr.	vald/sone	i	2021	
	 Laks	under	3	

kg	
Laks	3-	6,9	kg	 Laks	f.o.m.	

7	kg	
Sum	laks	 Sum	

sjøørret	
Sum	sjørøye	

	 Antall	 Vekt	 Antall	 Vekt	 Anta
ll	

Ve
kt	

Anta
ll	

Vekt	 Anta
ll	

Vek
t	

Antal
l	

Vekt	

Total	 250	 498	 257	 1	08
1	

32	 27
9	

539	 1	85
8	

2	 2	 1	 1	

Stiftelsen	
Esbensen																																

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

Tiltaksfiske	
etter	
pukkellaks																						

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

Torbjørn	
Bernhardsen																															

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

Vestre	 250	 498	 257	 1	08 32	 27 539	 1	85 2	 2	 1	 1	
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Midtveisevalueringen		
	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 	 		
MIDTSESONGEVALUERING	AV	
LAKSEFISKET		

2021	 		 		 		

240.Z	 Vestre_Jakob
selv	

		 		 		 		 Avtalt	evalueringsdato:	 		 25.jul	

		 		 		 		 		 		 Evaluering	
i	uke	

		 		 29	

		 Gytebestands
mål	

		 	
1	9
19		

kg	 		 Dato	for	innhenting	av	
statistikk:	

		 25.jul	

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

		 		 		 		 KUN	GRÅ	FELT	SKAL	FYLLES	UT	

AVLIVET	LAKS	 		 		 		 		 Småla
ks	

		 Mellomla
ks	

		 Storla
ks	

		 		

		 		 		 		 		 		 <	3	kg	 		 3,0-6,9	kg	 		 	≥	7,0	
kg	

		 		

Hvor	mange	kg	er	rapportert	avlivet	ved	dato	
for	evaluering?	

		 305,32	 k
g	

282,01	 k
g	

120,6	 k
g	

		

Hvor	stor	del	av	fangsten	tror	dere	
er	rapportert?		

		 		 80	 %	 80	 %	 80	 %	 		

Antatt	andel	hunner	pr.	vektklasse	i	
avlivet	fangst	

		 		 30	 		 70	 		 55	 %	 		

Estimert	mengde	avlivet	
hunnlaks	

		 		 		 		 114,5	 		 246,8	 		 82,9	 		 		

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

		 		 		 		 		 		 KUN	GRÅ	FELT	SKAL	FYLLES	UT	

GJENUTSATT	LAKS	 		 		 		 		 Småla
ks	

		 Mellomla
ks	

		 Storla
ks	

		 		

		 		 		 		 		 		 <	3	kg	 		 3,0-6,9	kg	 		 	≥	7,0	
kg	

		 		

Hvor	mange	kg	er	rapportert	gjenutsatt	ved	
dato	for	evaluering	

		 87,25	 k
g	

144,8	 k
g	

38,3	 k
g	

		

Hvor	stor	del	av	gjenutsatt	fisk	tror	dere	er	
rapportert?		

		 80	 %	 80	 %	 80	 %	 		

Antatt	andel	hunner	pr.	vektklasse	hos	
gjenutsatt	fisk	

		 30	 		 70	 		 55	 %	 		

Estimert	mengde	gjenutsatt	
hunnlaks	

		 		 		 32,7	 		 126,7	 		 26,3	 		 		

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		 		

RESULT
AT	

		 		 		 		 		 Tidlig	
år	

		 Normalt	
år	

		 Seint	
år	

		 		

Forventet	gytebestand	ved	
sesongslutt	

		 		 	1	351		 k
g	

	1	581		 k
g	

	2	263		 k
g	

		

Avvik	fra	
gytebestandsmålet	

		 		 		 		 	-568		 k
g	

	-338		 k
g	

	344		 k
g	

		

Forventet	gytebestand	som	prosent	av	
gytebestandsmålet	

		 	70		 	
%
		

	82		 	
%
		

	118		 	
%
		

		



	 		
BEREGNINGER	 Små

laks	
Mello
mlaks	

Storl
aks	

		 Kommentarer	

Antatt	fangstrate		 60	 50	 40	 %	 Inkluderer	gjenutsatt	fisk	

		 		 		 		 		 		

Tidlig	år	 		 		 		 		 		

Samlet	 fangst	av	hunnlaks	ved	
evaluering	

147	 373	 109	 k
g	

		

Prosent	 tatt	 tidlig	 år	 ved	 dato	
for	evaluering	

56	 60	 65	 %	 Basert	på	tidligere	års	fangststatistikk	

Samlet	 fangst	av	hunnlaks	ved	
sesongslutt	

263	 617	 167	 k
g	

		

Totalinnsig	av	hunnlaks	til	elv	 438	 1235	 417	 k
g	

Hvor	mye	hunnlaks	som	kommer	opp	i	elva	
i	løpet	av	sesongen	

Mengde	 avlivet	 hunnlaks	 ved	
sesongslutt	

204	 408	 127	 k
g	

		

Størrelse	på	gytebestand	 234	 827	 290	 k
g	

		

		 		 		 		 		 		

Normalår	 		 		 		 		 		

Samlet	 fangst	av	hunnlaks	ved	
evaluering	

147	 373	 109	 k
g	

		

Prosent	vanligvis	tatt	ved	dato	
for	evaluering	

46	 53	 53	 %	 Basert	på	tidligere	års	fangststatistikk	

Samlet	 fangst	av	hunnlaks	ved	
sesongslutt	

318	 702	 206	 k
g	

		

Totalinnsig	av	hunnlaks	til	elv	 531	 1403	 515	 k
g	

Hvor	mye	hunnlaks	som	kommer	opp	i	elva	
i	løpet	av	sesongen	

Mengde	 avlivet	 hunnlaks	 ved	
sesongslutt	

248	 464	 156	 k
g	

		

Størrelse	på	gytebestand	 283	 940	 358	 k
g	

		

		 		 		 		 		 		

Seint	år	 		 		 		 		 		

Samlet	 fangst	av	hunnlaks	ved	
evaluering	

147	 373	 109	 k
g	

		

Prosent	 tatt	 seint	 år	 ved	 dato	
for	evaluering	

27	 38	 41	 %	 Basert	på	tidligere	års	fangststatistikk	

Samlet	 fangst	av	hunnlaks	ved	
sesongslutt	

547	 983	 264	 k
g	

		

Totalinnsig	av	hunnlaks	til	elv	 912	 1966	 661	 k
g	

Hvor	mye	hunnlaks	som	kommer	opp	i	elva	
i	løpet	av	sesongen	

Mengde	 avlivet	 hunnlaks	 ved	
sesongslutt	

426	 650	 201	 k
g	

		

Størrelse	på	gytebestand	 487	 1317	 460	 k
g	

		

	
	
	
	
Resultatet	 fra	 denne	 beregningen	 viser	 at	 Jakobselva	 ligger	 godt	 innenfor	
gytebestandsmålene,	 selv	 om	 avvikene	 fra	 normal	 år	 er	 vesentlig.	 Det	 ble	 derfor	 ikke	
iverksatt	 tiltak	 i	 elven	 for	 å	 redusere	 uttaket	 av	 fisk	 sesongen	 2021.	 Naturtjenester	 i	



Nord	og	våre	elvevakter	og	daglig	leder	gjorde	hyppige	tellinger	underveis	i	sesongen	og	
tellingene	 viser	 at	 det	 sto	 akseptable	 antall	 laks	 i	 flere	 av	 kulpene	 under	 1.	 fossen.	
Nærmere	vurderinger	for	tiltakene	i	elven	er	å	lese	i	vedlegg	2.			
	 	 	 	 	 	 	 	 	 	

Elvedrift  
Styret		besluttet	 å	 ansette	 daglig	 leder	 i	 20%	 på	 årskontrakt,	 to	 fiskevakter	 i	 100%	
gjennom	hele	fiskesesongen	og	tre	til	å	røkte	fiskefeller	og	jobbe	med	pukkellaksuttak	i	
en	måned.		
Daglig	leder	har	driftet	kortsalget,	sesongforberedelsene,	alt	av	rapporteringer	og	andre	
oppgaver	 tilknyttet	 driften	 av	 elva.	 I	 tillegg	 til	 dette	 har	 daglig	 leder	 jobbet	 med	
overvåkning	av	elven,	dykking	og	deltatt	på	flere	møter	i	regi	av	NINA,	FEFO,	TF	(Tana	
forvaltning)	 m.fl.	 Daglig	 leder	 har	 hatt	 en	 rekke	 intervjuer	 med	 ulike	 medier	 lokalt,	
nasjonalt	og	 internasjonalt.	Arbeidsmengden	for	daglig	 leder	denne	sesongen	har	vært	
langt	utover	de	20%	som	er	daglig	leders	stillingshjemmel.	Dette	har	blitt	utbetalt	i	form	
av	overtid.		
	

Vakthold		
Styret	ansatte	to	nye	fiskevakter	etter	utlysning.	Søkertilfanget	til	elven	var	svært	bra	og	
styret	 er	 imponert	 over	den	 jobben	våre	 elvevakter	har	 gjort	 for	 oss	denne	 sesongen.	
Kompetansen	begge	vaktene	har	 tatt	med	seg	 til	 foreningen	og	delt	med	oss	har	vært	
avgjørende	 for	 årets	 elvedrift	 og	har	 gitt	 foreningen	gode	kunnskaper	 for	 videre	drift.	
Arbeidet	 til	 vaktene	 har	 vært	 administrert	 av	 daglig	 leder	 og	 styret	 mener	 vi	 har	
kommet	godt	i	mål	med	de	gjøremål	som	var	planlagt	for	denne	sesongen.		
	
Denne	sesongen	har	også	vært	svært	arbeidskrevende	for	vaktene	som	har	gjort	en	stor	
innsats	 med	 uttak	 av	 pukkellaks,	 planlegning,	 registering,	 dykking	 m.v.	 Dette	 har	
medført	 at	 man	 har	 gått	 utover	 avtalt	 timebruk	 per	 måned.	 Dette	 har	 foreningen	
kompensert	 med	 utbetaling	 av	 overtid.	 Videre	 har	 vaktholdet	 blitt	 gjennomført	 av	
frivillige	 vakter	 i	 alt	 10	 stk,	 som	har	 gjort	 en	 god	 jobb	 for	 elva	 og	 foreningen.	De	 har	
bidratt	med	uttak	av	pukkellaks	og	gjort	en	svært	stor	jobb	for	oss	i	tilknytting	til	dette.	
Styret	vil	derfor	takke	alle	som	har	vært	i	organisert	jobb	hos	VJJFF	for	innsatsen	og	for	
det	gode	resultatet	etter	endt	sesong.		
	

Samarbeidsparter  
VJJFF har hatt et svært aktiv samarbeid med mange ulike aktører. Dette har vært påkrevd, 
nyttig og lærerikt for foreningen. Vi har hatt gjentatte møter med Statsforvalteren, vært på 
oppdrag sammen med Naturtjenester i Nord, jobbet sammen med FEFO for løsninger for 
uttak, avhending pukkellaks og planlegging av pukkellaksuttak, samt møter med andre 
forpaktere i Finnmark i Lakselv. Vi har hatt møter med Miljødirektoratet og TF i Tana, samt 
NINA. Styreleder og dagligleder har bidratt på flere konferanser hvor vi har snakket om årets 
uttak av Pukkellaks og vi har hatt et godt samarbeid med lokale hundeførere som har hentet 
store mengder laks fra elva, samt lokal fiskeflåte som har hjulpet oss med å dumpe 
pukkellaks. VJJFF har også hatt et godt samarbeid med Yngve B. Harila AS som har stilt opp 
og hjulpet til med fjerning av stein fra fisketrappen i1. Fossen, samt utbedret ATV-henger, 
noe styreleder særlig har satt pris på ettersom han styreleder fikk være vitne til en ATV-
henger som til slutt måtte gi etter for vekten av tusenvis av pukkellaks.  



Jaktutvalg	
I 2021 ble møte for bestandsplan avviklet den 2.-3. mars. Dette er et møte sammen 
med FeFo for tildeling av kvote dyr pr. jaktfelt, samt trekk av stjernefelt pr. kommune i Tana 
og Varanger. Marius Støme møtte for Trond Atle og Torbjørn Bernhardsen.  
I mai var den årlige tildelingen av jaktfelt.  

Evaluering av sesong 2021  
Styret har utarbeidet en fullstendig sesongevaluering for sesongen 2021, som innehold 
statistiske oppføringer over fangst, uttak, dugand, møter med pressen og forslag til fremtidige 
tiltak. Sesongevalueringen legges ved årsberetningen som del av denne beretningen for styret.  
 
  

Oppdrettslaks  
VJJFF	venter	enn	å	på	rapport	for	antall	oppdrettlaks	i	elven.	Når	rapporten	foreligger	vil	
den	publiseres	på	vår	hjemmeside.		
	
	
	
	
For	Styret	
	
Willy	Pedersen		
Styreleder		
	
	
Sted/Dato:	Vadsø	20.03.2022	
	
	
	
	
Forslag	til	vedtak:	
Årsberetningen	med	vedlegg	godkjennes	(Sesongevaluering	2021)		
	
	
	
	
Sak	4:	Støtte	til	IL	Polarstjernen	(ILP)	
	
ILP	skal	bygge	nytt	klubbhus.	VJJFF	ønsker	å	støtte	dette	prosjektet	med	100.000	kr.	
Dette	prosjektet	i	regi	av	ILP	er	et	svært	positivt	bidrag	til	Vadsø	kommune	og	VJJFF	
ønsker	å	kunne	bidra	til	at	prosjektet	gjennomføres	med	god	økonomi	til	nytte	for	hele	
kommunen.		
	
Forslag	til	vedtak:	VJJFF	bevilger	100.000	kr	i	støtte	til	ILP.		
	
Sak	5:	Innkomne	forslag		
Styret	legger	fram	innstilling	til	innkommende	saker	under	årsmøtet.	Innkommende	
saker	skal	være	innsendt	styret	på	vestrejjff@gmail.com	minst	to	uker	før	fastsatt	
årsmøtedato.			



Forslag	til	vedtak:	Innstilling/er	fremmes	i	årsmøte.	
	
Sak	6:	Medlemskontingent	og	godtgjøring	styremedlemmer	2022	
Forslag	til	vedtak:		
Medlemskontingenten	for	VJJFF	for	ordinære	medlemmer	er	300	kr,	for	familie	
medlemskap	600	kr,	for	pensjonister	og	ungdom	mellom	16	og	18	år	150	kr	og	
medlemmer	under	16	år	50	kr.		
	
Styremedlemmer	innrømmes	sesongkort	for	sesongen	2022.	Styreleder	innrømmes	et	
honorar	på	20.000	NOK	for	årsmøte	perioden	2022.		
	
Sak	7:		Forvaltningstiltak	sesongen	2022	
Vestre	Jakobselv	har	hatt	to	sesongen	med	relativt	liten	oppgang	av	laks.	Dette	
bekymrer.	Elva	når	sine	gytebestandsmål,	men	antallet	laks	som	vandrer	opp	i	elven	er	
likevel	lavt.	VJJFF	har	fra	1.	Juli		i	2021	innført	begrensninger	i	uttak	av	holaks	og	
dagskvoter.	Disse	begrensingene	ønsker	VJJFF	å	videreføre	fra	sesongstart	i	2022.	Dette	
innebærer	en	fangstbegrensing	fra	1.6.	og	ut	sesongen.	Skulle	midtveisevalueringen	tilsi	
at	bestander	øker	mer	en	forventet	med	gytebestandsmål	for	alle	vektklasser	på	over	
100	prosent	kan	VJJFF	gjeninnføre	fangstbegrensninger	som	ved	normalår.		
	
Forslag	til	vedtak:		
Fra	1.6	og	ut	sesongen	er	det	tillat	til	å	avlive	en	laks	per	døgn,	uansett	fiskekorttype.		
Fra	1.6	og	ut	sesongen	skal	all	holaks	slippes	ut.	Det	er	ikke	tillat	å	avlive	holaks.		
Fra	1.6	og	ut	sesongen	skal	all	laks	over	70	cm	slippes	ut.	Det	er	ikke	tillat	å	avlive	laks	
over	70	cm	uansett	kjønn.		
	
Styrer	forbereder	sak	for	årsmøte	i	2023	med	forslag	på	revideringer	av	fiskereglene.	
Medlemmene	anmodes	om	må	komme	med	innspill	til	styre	på	endringer	av	
fiskereglene	før	årsmøtet.	
	
Sak	8:	Organisatoriske	målsetninger	
VJJFF	hadde	for	2020	og	2021	flere	organisatoriske	målsetninger	om	til	tilbud	til	
medlemmene	i	VJJFF,	herunder	jaktprøvekurs,	fluefiske	kurs	m.m	Disse	tilbudene	var	
det	ikke	mulig	for	VJJFF	å	gjennomføre	i	2020	og	2021	på	grunn	av	pandemien.	VJJFF	vil	
for	2022	å	gjennomføre	tilbud	til	medlemmer.	
	
Forslag	til	vedtak:	
	
VJJFF	har	som	mål	for	2022	å	gjennomføre	følgende	kurs	i	regi	av	foreningen:	
2	fluebindekurs.	
2.	fluefiskekurs.	
2.	arrangementer	for	ungdom	i	kommunen.		
1.	Jegerprøvekurs	
1.	Damedøgn		
1.	Fluefiske	konferanse		
1.	Elgjakt	konferanse		
	
	
	



Sak	9:	Fiskefelle	i	Vestre	Jakobselv		
	
Styret	nedsatte	eget	fiskefelle	utvalg	i	styresak	15/21.	Utvalgets	mandat	er	følgende:	
	
-	 Utarbeide	forslag	til	egnet	fiskefelle	
-	 Finne	egnet	plassering	i	flomålet	i	vassdraget	
-	 Foreslå/utarbeide	egnet	uttaksmetode	og	håndtering	av	pukkellaks	og	villaks.	
-	 Foreslå/utarbeide	egnet	fangstregistering	av	fisk	i	vassdrag	som	passerer	fellene.	
-	 Samarbeide	med	 FEFO,	 Statsforvalteren,	 NVE,	Mattilsynet,	 Naturtjenester	 i	 Nord.	
NINA	og	Miljødirektoratet	 for	1:	skaffe/foreslå	 finansieringsløsninger	av	tiltaket,	 to	sikre	
plassering	 i	 vassdraget	 i	 henhold	 til	 myndigheters	 krav,	 2:	 sikre	 god	 mathelse	 og	
dyrevelferd	og	3:	uttak	tilpasset	arten	som	skal	fanges.		
-	 Ha	fortløpende	dialog	med	AU	(arbeidsutvalget	i	styret).	
-	 Protokollføre	alle	møter	og	fatte	vedtak	på	vegne	av	utvalget.	
-	 Gjennomføre	prosessene	for	etablering	av	fiskefelle	etter	godkjenning	av	styret.		
-	 Utgifter	 tilknyttet	 utvalgsarbeidet	 dekkes	 etter	 forhåndsgodkjenning	 av	 daglig	
leder	og	kasserer.		
		
	
Utvalgets	 sammensetning	 bør	 ha	 kompetanse	 om	 vassdraget,	 kjenne	 til	 de	 ulike	
samarbeidsaktørene	 og	 tilegne	 seg	 god	 kjennskap	 og	 kunnskap	 om	 ulike	 fangstsystem.	
Utvalget	 skal	 også	 ha	 løpende	 kontakt	 med	 AU	 i	 styret	 slik	 at	 tiltak	 kan	 forankres	 i	
foreningen	på	en	god	måte.		
	
Vedtak:	 Styret	 nedsetter	 utvalg	 som	 skal	 jobbe	 med	 etableringen	 av	 fiskefellesystem.	
Utvalget	består	av:	 daglig	 leder,	 Jan	Eirik	Bjørkås	 fra	 styret	 i	VJJFF,	Raymond	 Jørgensen	
(elvevakt),	medlem	 x	 og	medlem	 y.	 Utvalget	 skal	 jobbe	 etter	mandatet	 og	 ha	 forslag	 til	
løsning	klart	medio	mars.	Tiltak	og	investering	legges	fram	for	årsmøtet/medlemsmøte	til	
behandling.	Styreleder	spør	aktuelle	kandidater	direkte.	
	
Tiltredende	til	utvalget	er	Ari	Antilla.		
	
Utvalget	har	hatt	 to	møter,	 ett	 sammen	med	Miljødirektoratet	og	daglig	 leder	har	hatt	
møte	med	Stig	Arvola	i	forbindelse	med	salg	av	pukkellaks.		
	
Miljødirektoratet	 har	 gitt	 utvalget	 tilbakemelding	 om	 at	 de	 ønsker	 å	 gjennomføre	 et	
prosjekt,	 hvor	 det	 bygges	 fiskefelle	 i	 vassdraget.	 Innkjøp	 av	 fellen	 skal	 gjennom	 en	
anbudskonkurranse	 og	 svaret	 fra	 denne	 vil	 være	 klart	 mai/juni.	 Felleutvalget	 jobber	
derfor	med	forslag	til	utforming	av	uttakssystem	og	arbeidet	vil	fortsette	gjennom	våren	
og	sommeren.	Utvalget	har	mål	om	å	kunne	montere	og	teste	systemet	i	august.	Det	er	
mange	usikkerhetsmomenter	tilknyttet	dette	og	utvalget	er	tydelig	på	at	man	ikke	kan	
forvente	at	dette	er	klart	denne	sesongen.	Dette	pga	usikkerheter	med	frakt	av	felle	til	
Vestre	Jakobselv,	anbudsprosessen	og	muligheter	for	montering	pga	vannstand.		
	
Vedtak:	
Orienteringen	tas	til	orientering		
	
	
	



Sak	10:	Regnskap	2021	og	revisjonsberetning		
Regnskap	og	revisjonsrapport	vedleggs	i	eget	dokument.	Revisjonsrapport	legges	ut	for	
medlemmene	når	det	foreligger.		
	
Forslag	til	vedtak:	Regnskapet	godkjennes	med	revisors	anmerkninger.	
	
	
Sak	11:	Budsjett	2022	
	
		 		 Vedtatt	 Forslag	
		 REGNSKAP		 Budsjett	 Budsjett	
		 2021	 2021	 2022	
Driftsinntekter	 		 		 		
Salg	Fiskekort	 -1	558	404	 -1	500	000	 -1	500	000	
Annen	driftsinntek/	Prosjektermidler	 -598070	 -226	000	 -100	000	
Budsjettsaldering/bruk	av	overskudd	2021	 		 		 -91	150	
Medlemskontigent	 -98	800	 -90	000	 -90	000	
Sum	driftsinntekter	 -2	255	274	 		 -1	781	150	
Driftskostnader	 		 		 		
Lønn	 648	262	 350	000	 490	000	
Avskriving	 63	150	 55	450	 63	150	
		 		 		 		
		 		 		 		
Annen	driftskostnad	 		 		 		
Leie	lokale	 9100	 1200	 6	000	
Renovasjon	 7	576	 7000	 8	000	
Lys	og	varme	 9	276	 12	000	 8	000	
Rubic	Medlemssystem	 12	158	 13500	 13	500	
Annen	leiekostnad	 24	555	 1200	 2	000	
Forpaktningsavgift	 462	221	 480	000	 480	000	
Verktøy,	driftsmaterialer,	inv.	 75	785	 30	000	 30	000	
Arbeidsklær	 50	067	 16	000	 44	000	
Rep	og	vedlikeh./prosjekt	 25227	 326	000	 140	000	
Regnskapsførsel	og	gebyr	POGO	 44	034	 38	000	 38	000	
Honorar	juridisk	bistand	 4	750	 0	 		
Provisjon	Elveguiden/andre	 165	111	 150	000	 170	000	
Kontorrek,	lisenser,	møter	kurs	 7	885	 4	000	 40	000	
Telefon	 14	601	 10	000	 14	000	
Bilkostn,	drivstoff	vedl.hold	 19	951	 20	000	 20	000	
Forsikring	ATV	 8	048	 7	500	 8	000	
Bilgodtgj./diett/annonse/gaver	 7	153	 6500	 8	000	
Forsikring		 16	088	 16	000	 16	000	



Eiendoms	og	festeavgift	 1	614	 1	700	 1	700	
Annen	kostnad	 2100	 1000	 180	000	
Bank	og	kortgebyr	 557	 800	 800	
Kostnader	2016	-	2018	 0	 		 0	
Sum	annen	driftskostnad	 967	857	 1	142	400	 1	228	000	
		 		 		 		
Driftsresultat	 -425	112	 -268	150	 0	
		 		 		 		
Annen	renteinntekt	 		 		 		
Renteinntekter	 379	 		 		
Rentekostnader	og	purregebyr	 986	 		 		
Sum	renteinntekter	 -607	 0	 0	
		 		 		 		
		 		 		 		
Årsoverskudd	 -425	112	 -268	150	 0	
Årsunderskudd	 		 		 		
	
	
Forslag	til	vedtak:	
	
Budsjettet	godkjennes	
	
Sak	12:	Valg		
	
	Valgkomiteens	innstilling:		
Leder:	Willy	Pederesen		1år.	
Nestleder:	May	Britt	Dervo	
Kasserer:	Jan	Erik	Bjørkås					(Ikke	på	Valg)	
Styremedlem:	Marit	Enochsen	Pedersen	
Styremedlem:	Trond	A	Bernhardsen			(ikke	på	valg)	
Styremedlem:	Ingolf	Eriksen	
Styremedlem:	Tobias	Davidsen	
	
Revisor:	Lill	Johanne	Eliseussen		(ikke	på	valg)	
	
Valgkomite:	Sten	Helge	Pedersen	
Valgkomite:	Tor	Randa		(ikke	på	valg)	
	
Alle	som	er	på	valg	er	forespurt	og	har	sagt	ja	til	vervene.	
	
	
Sten	Helge	Pedersen																																																																					Tor	Randa.	
	

	
Forslag	til	vedtak:	
Valgkomiteens	innstilling	vedtas	


